
 

Protokół nr 30/2017 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej 

Inowrocławia, odbytego w dniu 20 listopada 2017 r. w  Urzędzie Miasta 

Inowrocławia   

 

................................................................................................................................ 

 

Przebieg obrad: 

Anna Trojanowska -  Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Rodziny i Pomocy 

Społecznej Rady Miejskiej Inowrocławia o godz. 900 otworzyła Komisję  

i  po powitaniu  członków Komisji oraz zaproszonych gości stwierdziła,  

że zgodnie z listą obecności, w Komisji  uczestniczy 4 radnych, co stanowi 

kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 1 i 2  

do protokółu. 

 

Porządek obrad: 

1. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2018 r. 

2. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2018 r. 

3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

4. Sprawy bieżące. 

 

Do porządku obrad nie wniesiono żadnych uwag (za - 4), przystąpiono zatem  

do jego realizacji. 

 

Ad.1. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2018 r. 

 

Mariola Styperek  – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Pani Naczelnik przedstawiła  projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Inowrocławia na rok 2018 oraz  projekt uchwały  w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2018-2031. 

Projekt budżetu Miasta Inowrocławia na 2018 r. oraz projekt uchwały   

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 

2018-2031,  stanowią załączniki do protokołu nr XXXVI/2017 sesji Rady 

Miejskiej Inowrocławia. 

 

Anna Trojanowska: 

Czy mają państwo uwagi, zapytania do projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Miasta Inowrocławia na rok 2018 oraz  projektu uchwały  w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2018-2031? 
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Grzegorz Kaczmarek: 

Str. 98 termomodernizacja  budynku po SP nr 2 na potrzeby Środowiskowego 

Domu Samopomocy.  Czy mamy rozumieć, że powstaje  nowy, kolejny ŚDS? 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Chcemy rozszerzyć działalność obecnie działającego Środowiskowego Domu.  

Został złożony wniosek o zmianę lokalu i zwiększenie liczby miejsc. Taki Dom 

byłby na 60 osób.  Obecnie Środowiskowy Domu Samopomocy zajmuje część 

budynku Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej, a wszyscy wiemy, jak tam 

jest tłoczno.  

 

Grzegorz Kaczmarek: 

Str. 98 pkt 15e i 15f – budowa placów w zabaw z 85% dofinansowaniem UE  

i zakup urządzeń na plac zabaw.  Na jakich osiedlach powstaną te place zabaw?  

 

Mariola Styperek  – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

W dniu dzisiejszym nie umiem powiedzieć dokładnie, gdzie powstaną te place  

i jakie zostaną zakupione urządzenia… 

 

Grzegorz Kaczmarek: 

Str. 99 pkt 16d – funkcjonowanie żłobków. Na samym końcu opisu tego zadania 

jest zapis „oraz zakupów”.  Co to są za zakupy? 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Tutaj chodzi o bieżące zakupy na prawidłową działalność żłobków. 

 

Grzegorz Kaczmarek: 

Czy w budżecie na 2018 r. są ujęte podwyżki dla pracowników? 

 

Mariola Styperek  – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Tak, 5%.  

 

Anna Mikołajczyk-Cabańska: 

Str. 93 pkt 7f – funkcjonowanie Straży Miejskiej 2 358 668 zł.  Co składa się na 

te środki? 

 

Mariola Styperek  – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

To głównie wynagrodzenia dla pracowników i wszystko, co dotyczy Straży 

Miejskiej. 

 

Anna Mikołajczyk-Cabańska: 

Str. 91 pkt 3c – „rozbiórki budynków 50 000 zł”. Jakie to są budynki? 
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Mariola Styperek  – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Trudno mi teraz powiedzieć. Przekażę pani radnej tę informacje przed sesją. 

 

Anna Mikołajczyk-Cabańska: 

Str. 88  pkt 8 – zagwarantowano środki na wzrost zatrudnienia  o 4 etaty  

w Urzędzie Miasta Inowrocławia oraz 3 etaty w Miejskim Ośrodku Pomocy 

Społecznej. O jakie stanowiska tutaj chodzi i jakie Wydziały zostaną 

wzmocnione? 

 

Mariola Styperek  – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

To jest do dyspozycji p. Prezydenta. 

 

Grzegorz Gąsiorek – Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Promocji 

Zdrowia: 

Jeśli chodzi o 3 etaty w MOPS, to zostaną wzmocnione usługi opiekuńcze, 

natomiast 4 etaty są zgłoszone przez Naczelników,  do dyspozycji Prezydenta 

Miasta. 

 

Andrzej Kieraj: 

Str. 91 pkt 5 – są podane zadania z zakresu administracji publicznej. Interesuje 

mnie głównie zapis „sprawy obronne wykonywane przez pracowników 

zatrudnionych na 20,25 etatach”. 

 

Mariola Styperek  – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Jest to dotacja na zadania, które realizują Wydziały Urzędu Miasta, a głównie 

realizuje to Wydział Spraw Obywatelskich. 

 

Andrzej Kieraj: 

Jak się czyta ten budżet, to stwierdzam, że jest to budżet typowo wyborczy, 

wręcz wirtualny, bo nie mamy gwarancji, że będą  zabezpieczone środki 

związane z inwestycjami. Nie liczymy na siebie, tylko na środki jakie może 

otrzymamy  z zewnątrz.  W ubiegłej kampanii wyborczej też mówiło się  

o 90 mln zł unijnych środków, a one nie wpłynęły… Tutaj jest podobnie, 

dlatego uważam, że jest to budżet wirtualny. Str. 93 pkt 8  - obsługa długu 

publicznego… No jest, jak jest i nie będę tego komentował. Można tu mówić 

wręcz o nieroztropnym wydatkowaniu środków finansowych… Albo sprawa 

środków na promocję Miasta w wys. prawie 1,8 mln zł.  To jest Bizancjum... 

 

Anna Trojanowska: 

Miałam kilka pytań, ale zostały one już zadane przez moich przedmówców, 

dlatego zapytam się tylko o środki dla  Zarządów Osiedli i dla Młodzieżowej 

Rady Miejskiej. Czy są one wystarczające na prawidłową działalność? 
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Mariola Styperek  – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Plan wydatków budżetu na 2018 r. dla Zarządów Osiedli jest rozpisany w tabeli 

na str. 70.  Plan wydatków, zarówno dla Zarządów Osiedli, jak i Młodzieżowej 

Rady zabezpiecza wydatki związane z ich działalnością.  

 

Anna Trojanowska: 

Nie otrzymałam odpowiedzi na temat  wysokości środków na działalność 

Młodzieżowej Rady Miejskiej. 

 

Mariola Styperek  – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

To jest w ogólnej puli, tych 452 900 zł. Na  działalność Młodzieżowej Rady 

Miejskiej zaplanowano 14 400 zł.  

 

Anna Trojanowska: 

Dobrze, że w budżecie na  2018 r. został uwzględniony budżet obywatelski i na 

osiedlach będą realizowane zadania, które w głosowaniu mieszkańców uzyskały 

najwięcej głosów. 

 

Andrzej Kieraj: 

Dlaczego opracowany  budżet Miasta nie ma  na początku spisu treści?  Czy to 

jest jakiś problem, żeby taki spis treści w materiale się znalazł? Do sesji  

w grudniu jest jeszcze trochę czasu i  jeśli można, to proszę żeby to w tym 

dokumencie się znalazło. 

 

Mariola Styperek  – Naczelnik Wydziału Budżetowo-Finansowego: 

Materiał, który państwo otrzymaliście jest napisany zgodnie z wymogami 

zawartymi w ustawie o finansach publicznych i uchwale Rady Miejskiej 

Inowrocławia w sprawie  trybu prac nad projektem uchwały budżetowej.  

W załączniku do tej uchwały jest określenie wymaganej szczegółowości 

projektu budżetu Miasta i taki projekt państwu przedstawiliśmy.  

 

Andrzej Kieraj: 

Prosiłbym o bardziej precyzyjne zapisy w tym budżecie, bo środki na remonty 

mieszkań, to nie  jest to samo, co kwota na  wykup mieszkań ze środków 

unijnych. 

 

Anna Trojanowska: 

Nie widzę więcej chętnych do zabrania głosu. 

Przystępujemy do głosowania. 

 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały   

w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Inowrocławia na  2018 r.? 



 5 

 

Głosowanie:  za  - 2, przeciw – 2, wstrzym. się  - 0. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
(§ 67. 2. Statutu Miasta) 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 

2018-2031”? 

 

Głosowanie:  za  - 2, przeciw – 2, wstrzym. się  - 0. 

 

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie. 
(§ 67. 2. Statutu Miasta) 
 

Ad.2. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2018 r. 

 

Anna Trojanowska: 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła członkom Komisji propozycje tematów 

do planu pracy Komisji na I półrocze 2018 r.: 

Styczeń 

- Pomoc osobom bezdomnym na terenie Miasta Inowrocławia w okresie 

zimowym. 

Luty 

- Sprawozdanie z działalności Komisji za 2017 r. 

- Ocena realizacji „Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii” w 2017 r. oraz 

propozycje programowe na 2018 r. 

Marzec 

- Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2017 r. oraz 

przedstawienie potrzeb związanych z realizacją zadań w 2018 r. 

Kwiecień 

- Sprawozdanie z realizacji „Miejskiego Programu Ochrony Zdrowia 

Psychicznego na lata 2016-2021 dla Miasta Inowrocławia” za rok 2017. 

- Ocena zasobów pomocy społecznej za 2017 r. 

Maj 

- Sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Inowrocławia za 2017 r. 

- Sprawozdanie z realizacji w 2017 r. zadań określonych w Miejskiej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych. 

- Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2018 r. 

Czerwiec 

- Ocena funkcjonowania Domu Dziennego Pobytu „Życzliwa Przystań” za  

2017 r. 

Innych propozycji tematów do planu pracy członkowie Komisji nie wnieśli. 
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Anna Trojanowska: 

Przystępujemy do głosowania planu pracy Komisji na I półrocze 2018 r. 

 

Głosowanie:  za  - 2, przeciw – 0, wstrzym. się  - 0. 

 

Plan pracy Komisji został przyjęty. 

Stanowi on  załącznik nr 3 do protokółu.  

 

Ad.3. Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Anna Trojanowska: 

Spraw wymagających opinii Komisji nie było. 
 

Ad.4. Sprawy bieżące.  
 

Anna Trojanowska: 

Czy w sprawach bieżących są chętni do zabrania głosu? 

W sprawach bieżących nikt głosu nie zabierał. 

 

W  związku z wyczerpaniem porządku obrad, zamykam posiedzenie 

Komisji. Komisja trwała do godz. 1030. 

 

Przewodnicząca Komisji 

 

Anna Trojanowska 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokółowała 

D.Trojanowska 

 
 

 


